
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. februar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AP
Hvordan vil ministeren sikre, at den fartkontrolstrategi for bemandede fotovog-
ne, der i øjeblikket er under udarbejdelse, ikke bare bliver en pengemaskine
for staten, men reelt øger trafiksikkerheden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V), Kristian Pihl Lorent-
zen (V) og Karsten Lauritzen (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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